
                                                      
 

Interpellation angående dåligt fungerande sänghissar på Västmanlands sjukhus Västerås 

Efter ett verksamhetsbesök på en avdelning, så förvånas jag över att sänghissarna fungerar 

så dåligt som de gör. Vårdpersonal som åker med patienter till operation kan få vänta upp till 

20 minuter på hissen. Jag frågade om det bara var en tillfällighet, men så har det tydligen 

varit länge. Ingenting har åtgärdats trots att man påtalat problemet.  

Operation ringde flera gånger till vårdpersonalen för att fråga vart de tagit vägen!  

När personal får vänta så länge på hissarna så är det inte patientsäkert samt att det 

försvinner ”händer” i vården på avdelningarna. 

Det kan inte vara kostnadseffektivt att bland annat operation får vänta på patienterna. Vilket 

kan betyda att operationer kanske behöver ställas in på grund av fördröjningar.  

Hissproblemet drabbar hela sjukhusets verksamheter som behöver transportera patienter i 

sänghissarna.  

 

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt regionråd: 

- Har konsekvensen av dåligt fungerande hissar påverkat patientverksamheten samt 

patientsäkerheten gällande operationer, undersökningar, röntgen mm som fått 

ställas in i väntan på patienter? 
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